
DAY 1 Penang - Chongqing (MOD)
 Assemble at Penang International Airport for flight to Chongqing.
**Overnight at Chongqing
DAY 2 Chongqing - Youyang (B/L/D)
 Arrive in Chongqing, take a bus to Youyang, Gongtan Ancient Town, which is a famous historical

and cultural town in China, the first historical and cultural town in Chongqing, a national AAAA-level
tourist attraction, and a famous tourist destination in Chongqing.

 Then go toWujiang Gallery for a cruise, and enjoy the two sides of Wujiang River. Enjoy the green
mountains on both sides and the beautiful scenery of Wujiang River on the cruise ship.

**Overnight at Youyang
DAY 3 Youyang (B/L/D)
 After breakfast, take a bus to visit the Taohuayuan Scenic Area, which is rich in flora and fauna,

including first-class protected plants such as Metasequoia, Taxus, Ginkgo, Davidia involucrata, and
first-class protected animals such as Musk Deer and Civet, known as the "Plant Kingdom and
Natural Oxygen Bar".

 Dieshi Flower Valley
**Overnight in Youyang
DAY 4 Youyang - Wulong (B/L/D)
 After breakfast, visit the Three Natural Bridges (including car), a spectacular karst landform scenic

spot, famous for its three natural stone arch bridges - Tianlong Bridge, Qinglong Bridge and Heilong
Bridge.

 After lunch, head to Fairy Mountain National Forest Park, which is known as the "Oriental
Switzerland". It is located in Wulong, Chongqing. It has vast forests, vast grasslands and cool
climate. It is an excellent resort for summer vacation, snow viewing, leisure and outdoor adventure.

**Overnight stay in Wulong
DAY 5 Wulong - Nanchuan (B/L/D)
 After breakfast, Jinfoshan Scenic Area (including scenic area eco-friendly car + round-trip

cableway) is famous for its spectacular natural scenery and profound cultural heritage
 Gufo Cave (including battery car), located in the core karst cave on the top of Chongqing Jinfo

Mountain, 2120 meters above sea level, is one of the highest known caves. It is divided into two
layers, the upper layer is magnificent, and the lower layer has crisscrossing caves.

**Overnight at Nanchuan
DAY 6 Nachuan- Chongqing (B/L)
 Chaotianmen Square is one of the important landmarks of this mountain city. It is the place where

the Yangtze River and Jialing River meet, and it is also the core area where history and modernity
blend together.

 Weixinglou, built on the mountain, overlooks the Jialing River and is magnificent. Its architecture
highlights the characteristics of the mountain city and ignores the terrain restrictions. The so-called
"the road is on the first floor and the road is still on the eighth floor".

 Jiefangbei Pedestrian Street is the most representative commercial center and tourist landmark in
Chongqing

 Shiba Ti Folk Culture and Customs Area, a historical road that connects historical culture with
modern landscapes and sightseeing

 Hongyadong, which integrates urban tourism landscapes, business and leisure landscapes, and
urban cultural landscapes.

**Overnight in Chongqing

DAY 7 Chongqing (B/L)
 After breakfast, take a bus to visit the Liziba Light Rail Observation Deck and experience

one of Chongqing's 18 Wonders, "Light Rail Passing Through the Building", which is called
a god-like transportation by netizens.

 Chongqing People's Auditorium (exterior), Zhongshan 4th Road
 Huangjueping Graffiti Street, with a total length of 1.25 kilometers, is the largest group

of graffiti art works in China and even the world today.
 Jiaotong Teahouse is the only teahouse in Chongqing that retains the style of the 1970s

and 1980s.
 Eling Second Factory, Eling Park, the highest point of Yuzhong Peninsula in Chongqing,

overlooks the magnificent scenery of the Yangtze River and Jialing River
**Overnight in Chongqing
DAY 8 Chong Qing (B/D)
 After breakfast, take a bus to visit Longmenhao Old Street, which consists of more than

200 buildings from different periods. It is the best-preserved and largest historical and
cultural old street in Chongqing’s main urban area.

 Danzishi Old Street, built according to the landscape of “one street, two ports, four
courtyards and ten scenes”

 Chongqing 1981 Shopping Center, Golden Twin Towers (exterior)
 Transfer to airport for departure
**Overnight on board
DAY 9 Chong Qing - Penang (MOB)
 Arrive Penang. Tour Ends
**Home sweet home.
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HONGYADONG SCENIC AREA
 LIZIBA LIGHT RAIL STATION
 TAOHUAYUAN SCENIC AREA
WULONG THREE NATURAL BRIDGES
WYNDHAM INTERNATIONAL BUFFET
 JINFOSHAN SCENIC AREA (SCENIC
AREA ECO-FRIENDLY CAR + ROUND-
TRIP CABLEWAY)

 4 + 5 STARS HOTEL

**May Recommend Local Product on the Bus

Optional Tour:
Chongqing Zoo + Two Rivers Night Tour (driving) + Chongqing Hot Pot
RMB468/person

**Exclude Tour Leader Tipping



DAY 1 槟城 - 重庆 （机上用餐）
 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往重庆。
**夜宿于重庆
DAY 2 重庆 - 酉阳 (早午晚餐)
 抵达重庆,乘车前往酉阳，龚滩古镇，是中国历史文化名镇、重庆市第一历史文

化名镇、国家 AAAA 级旅游 景区，重庆著名旅游胜地，被誉为“乌江画廊核心景
区和璀璨明珠”。

 随后前往乌江画廊游船,畅游乌江两岸，一叶轻舟渡乌江，青黛碧水似画廊，与
游船上欣赏两岸青山，乌江美景。

**夜宿于酉阳
DAY 3 酉阳 (早午晚餐)
 早餐后，乘车前往游览桃花源景区，动植物资源丰富，有水杉、红豆杉、银杏、

珙桐等国家一级保护植物，有林麝、大灵猫等国家一级保护动物，被称为“植物
王国、天然氧吧”。

 叠石花谷
**夜宿于酉阳
DAY 4 酉阳 - 武隆 (早午晚餐)
 早餐后，天生三桥（含车），是一处壮观的喀斯特地貌景区，以三座天然石拱

桥—天龙桥、青龙桥和黑龙桥而闻名。
 午餐后，前往仙女山国家森林公园，被誉为“东方瑞士”的仙女山国家森林公

园，坐落于重庆武隆，拥有浩瀚林海、辽阔草原与清凉气候。
**夜宿于武隆
DAY 5 武隆 - 南川 (早午晚餐)
 早餐后，南川金佛山，以其壮观的自然景观和深厚的文化底蕴而闻名
 古佛洞（含电瓶车），位于重庆金佛山山顶的核心喀斯特溶洞，海拔 2120 米，

是目前已知最高的溶洞之一。它分为上下两层，上层宏伟壮观，下层洞穴纵横交
错。

**夜宿于南川
DAY 6 南川 - 重庆 (早午餐)
 朝天门广场，是这座山城的重要地标之一。这里是长江与嘉陵江交汇的地方，也

是历史与现代交融的核心区域。
 魏星楼，依山势而建，俯瞰嘉陵江，气势非凡。其建筑彰显了山城特质，无视了

地形限制。所谓的“一楼出来是马路，八楼出来还是马路”的奇特景象。
 解放碑步行街，是重庆最具代表性的商业中心和旅游地标
 十八梯民俗文化风情区，，将历史文化与现代景观，观光串联在一起的历史古道
 洪崖洞，坐拥城市旅游景观、商务休闲景观和城市人文景观于一体。
**夜宿于重庆

DAY 7 重庆 (早午餐)
 早餐后，乘车前往游览轻轨李子坝观景台，感受重庆十八怪之一的“轻轨

楼中穿过来”被网友称为神一样的交通。轻轨乱穿梭，变身过山车。
 重庆人民大礼堂（外观），中山四路
黄桷枰涂鸦街 ，全长 1.25 公里，是当今中国乃至世界最大的涂鸦艺术作

品群。
交通茶馆，是重庆唯一一家保留着上世纪七八十年代风格的茶馆。
鹅岭二厂，鹅岭公园，重庆市渝中半岛的最高点，可以俯瞰长江和嘉陵江

的壮丽景色
**夜宿于重庆
DAY 8 重庆 （早晚餐）

 早餐后，乘车前往游览龙门浩老街，由两百多幢不同时期的建筑组成,
重庆主城区保存最完好、规模最大的历史文化老街

 弹子石老街 ，按照“一街两埠四院十景” 的景观打造
重庆 1981购物中心，黄金双子塔（外观）
乘车前往机场飞往槟城。
**夜宿于机上
DAY 9 重庆 - 槟城 （机上用餐）
 抵达槟城，行程结束。
**美丽的家
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 洪崖洞风景区
 李子坝轻轨站
 桃花源景区
 武隆天生三桥
 温德姆国际自助餐
 金佛山风景区(含景区环保车+往

返索道)
 4 + 5 星酒店

**车上会有车购

**推荐自费：

重庆动物园+两江夜游（车游）+重庆火锅 RMB468/人

**不包含领队小费


